
Artha Fondsmæglerselskab A/S’ kommentarer til Finanstilsynets inspektion og redegørelse 
 
I forbindelse med inspektion fra Finanstilsynet har Artha Fondsmæglerselskab A/S modtaget påbud.  

Det er påbud, vi tager meget alvorligt, og vi er allerede godt i gang med at handle på dem.  
 
Overordnet set handler påbuddene om at styrke vores skriftlighed og dokumentation om at sikre en endnu 
stærkere compliancefunktion og håndtering af interessekonflikter. 
 
Steen Jensen, direktør i Artha Fondsmæglerselskab A/S, udtaler om Finanstilsynets inspektion og 
redegørelse:  

”Vi tager påbuddene meget alvorligt. Vi har fra starten haft en god og tæt dialog med Finanstilsynet og taget 
initiativ til sikre, at vi fremover lever op til de krav, der stilles og allokerer de nødvendige ressourcer,” siger 
han.  
 
”Det er en højt prioriteret indsats, der involverer både direktion, bestyrelse og resten af organisationen, og 
jeg er ikke i tvivl om, at vi efterfølgende kommer til at stå styrket som virksomhed”.  
 
 

 


